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Čo sa nám podarilo... Čo by sme mali vylepšiť... 
• Plánovať tasky len na začiatku šprintu  

• Product backlog pokrýva celý projekt 

• Odhadovať lepšie tasky 

• Dávať si lepšie popisky do jednotlivých 
taskov 
 

• Dokončovať tasky tak, aby stihli prejsť 
poriadnym review 

• Nechať sa notifikovať Azure DevOps 
hlavne pri Pull Requestoch, aby sme 
vedeli čo najskôr komunikovať 

• Nasadzovať až po otestovaní  

• Lepšie využitie času na stretnutí 
s vedúcim 

• V našom canbane sme posunutý 
o jednu vrstvu, preto máme len 3 stĺpce, 
to treba zmeniť 

• Dokončovať všetky tasky do konca 
šprintu 

• Urobiť si fixný cieľ kedy čo bude hotové 

 

 

 


